
   

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 9. juni (fysisk på 

skolens kontor) 

Kl. 19.00 – 20.00 

 

Medlemmer: 

 

 

 

 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 

Sarah SB, Sarah elev, MN og HSB, Per, Sebastian, Rukaja og 

Amir. 

 

Nye medlemmer på besøg: Camilla, Christine og Heidi, 

Julie(elev) 

 

Afbud: Sebastian og Amir 

Bordrunde  

 

 

 

Meddelelser fra  

• A  formanden 

Drøftet avisartikel m skolechef Klaus Øvre, Artiklen 

som er udtalelse fra Claus Jensen, beskrev at 

Arenaskolen kan rumme 3-4 spor. Rundsender til resten 

af bestyrelsen. 

Overvejer at inddrage Sydkysten i formandens 

holdninger. Der kan være flere dilemmaer, er SB 

interesseret i en tre sporet skole? Ved en stor skole, kan 

der skabes faglige dynamikker blandt personalet, men 

kan eleverne tilgodeses – hvad m lokalerne? 

 

Planlægger at drøfte økonomi m Klaus Øvre 

 

• B  elevrådet: 

Eksamenstid, god sidste skoledag m skumkanon. 

Indstilling til byrådets økonomi, inventar – aircondition 

i auditoriet, nye sæder i auditoriet. 

Dimission d. 21. juni 

 

• C  ledelsen:  

Ved at være godt færdige med fagfordelingen, har fået 

vores nyansættelser. 

S-klasserne er udfordret af næste års planlægning, 

grundet en del sene CVI møder. 

 

• D   

De forældrevalgte 

- 

 



• E   

Medarbejderrepræsentanterne:  

I gang med næste skoleårs planlægning.  

 

Beslutningspunkter 

 

 

Orienteringspunkter og drøftelse 

 

 

 

 

 

Orientering og drøftelse 

 

Økonomi: Martin gennemgår Økonomien og Bestyrelsens 

”råderum”. (Se bilag) 

 

Udsættes til kommende møde 

 

Eventuelt Forslag til mødeplan for næste år: Forslag fremlægges på mødet 

25.8, 29.9, 10.11, 12.1, 2.3, 13.4., 1.6. 

 

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

Orientering og drøftelse 

 

  

 


